
	  

ODBOR	  ZA	  UNAPREĐENJE	  KVALITETE	  
Umjetnička	  akademija	  
Sveučilište	  u	  Splitu	  

	  

9.	  travnja,	  2013.	  

	  

Izvješće	  Odbora	  za	  unapređenje	  kvalitete	  za	  akademsku	  godinu	  2012/2013	  i	  plan	  za	  
2013/2014	  

	  

Novi	  Odbor	  je	  imenovan	  od	  strane	  Akademskog	  vijeća	  na	  176.	  sjednici	  održanoj	  16.	  travanja	  
2012.	  godine.	  U	  odbor	  su	  imenovani:	  dr.sc.	  Ivica	  Mitrović,	  doc.	  (predsjednik),	  Jadranka	  Garin,	  
doc.	  (član)	  i	  Veljko	  Popović,	  doc.	  (član).	  	  

Dana	  23.	  svibnja	  2012.	  godine	  održana	  je	  prva	  konstituirajuća	  sjednica	  novog	  sastava	  gdje	  su	  
priključeni	  i	  članovi;	  predstavnici	  studenata,	  Stjepan	  Krešić	  (studentski	  zbor,	  likovni	  odjel)	  i	  
Jelena	  Galić	  (studentski	  zbor,	  glazbeni	  odjel).	  Članovi	  odbora	  su	  od	  strane	  predsjednika	  upoznati	  
s	  Pravilnikom	  o	  sustavu	  kvalitete	  Umjetničke	  akademije,	  te	  također	  o	  radu	  Centra	  za	  kvalitetu	  
Sveučilišta.	  

Tijekom	  2012.	  godine	  Odbor	  je	  svoje	  djelovanje	  usmjerio	  na	  tri	  osnovne	  aktivnosti:	  

1)	  Unapređenje	  dostave	  podataka	  potrebnih	  za	  provođenje	  studentske	  ankete	  

Nepostojanje	  centraliziranog	  informacijskog	  sustava	  Akademije	  predstavljao	  je	  i	  predstavlja	  
problem	  kod	  dostava	  podataka	  Centru	  potrebnih	  za	  provođenje	  ankete.	  Stoga	  su	  djelatnosti	  
Odbora	  u	  suradnji	  s	  Dekanom	  išle	  u	  smjeru	  sustavnije	  unutarnje	  organizacijske	  procedure	  
prikupljanja	  potrebnih	  podataka.	  Međutim,	  potpuno	  rješenje	  će	  biti	  moguće	  tek	  nakon	  
uvođenja	  centralnog	  informacijskog	  sustava	  Akademije,	  koji	  će	  na	  jednom	  mjestu	  objediniti	  sve	  
podatka	  (ISVU).	  

2)	  Unapređenje	  kvalitete	  provođenja	  studentskih	  ankete	  

Odbor	  je	  od	  svoje	  konstitucije	  nastojao	  ostvariti	  užu	  suradnju	  s	  Studentskim	  zborom,	  
prvenstveno	  u	  aktivnostima	  same	  provedbe	  ankete.	  Koordinacijom	  s	  Zborom	  i	  pročelnicima	  
odsjeka	  aktivirani	  su	  studenti	  i	  studentice	  koji	  su	  u	  potpunosti	  preuzeli	  provedbu	  anketa.	  Porast	  
broja	  ispunjenih	  anketa	  pokazuje	  značajan	  napredak	  u	  provedbi.	  

	  



3)	  Transparentno	  obavještavanje	  Akademskog	  vijeća	  o	  aktivnostima	  Odbora	  

Odbor	  je	  kontinurirano	  izvještavao	  Akademsko	  vijeće	  o	  svim	  aktivnostima	  navedenim	  pod	  
točkom	  1)	  i	  2).	  Za	  sve	  svoje	  aktivnosti	  je	  dobio	  jednoglasnu	  podršku	  Vijeća.	  U	  suradnji	  s	  
Dekanatom	  i	  Kolegijem	  Akademije	  svi	  rezultati	  studentskih	  anketa	  su	  analizirani	  i	  raspravljani	  na	  
kolegiju	  i	  Akademskog	  vijeću.	  Posebno	  je	  značajna	  bila	  aktivnost	  Odbora,	  Dekana	  i	  Vijeća	  oko	  
aktivnosti	  donošenja	  Priručnika	  za	  osiguravanje	  kvalitete	  Sveučilišta	  u	  Splitu	  gdje	  su	  prihvaćene	  
sve	  korekcije	  koje	  je	  Umjetnička	  akademija	  poslala	  prema	  vijeću.	  Korekcije	  su	  se	  odnosile	  na	  
izostavljanje	  umjetničkog	  područja	  uz	  znanstveno,	  te	  na	  uključivanja	  standarda	  vizualne	  
prezentacije	  tiskanih	  materijala	  koje	  propisuje	  pravnik	  i	  standarda	  online	  materijala.	  

Umjetnička	  akademije	  je	  i	  dalje	  među	  najbolje	  ocjenjenim	  sastavnicama	  na	  Sveučilištu	  u	  
studentskim	  anketama,	  gdje	  se	  prosječna	  ocjena	  kreće	  između	  4.5	  i	  4.6.	  Međutim,	  potrebno	  je	  
napomenuti	  specifičnosti	  Ustanove,	  koje	  se	  prije	  svega	  odnose	  na	  mali	  broj	  studenata	  i	  
studentica,	  te	  prisutne	  situacije	  kada	  pojedini	  nastavni	  predmet	  pohađa	  samo	  po	  jedan	  student.	  
Također,	  kada	  govorimo	  o	  10%	  najlošije	  ocjenjenih	  nastavnika,	  u	  skladu	  s	  visokim	  ocjenama	  
ustanove	  i	  navedenim	  specifičnostima,	  oni	  i	  najčešće	  imaju	  ocjenu	  od	  3.5	  i	  više,	  što	  se	  nikako	  ne	  
može	  svrstati	  u	  loše	  ocjene.	  

PLANOVI	  ODBORA	  ZA	  AKADEMSKU	  GODINU	  2013/2014	  

Odbor	  planira	  nastaviti	  djelatnosti	  prema	  sve	  3.	  navedene	  točke	  svog	  djelovanja.	  U	  slijedećoj	  
akademskoj	  godine	  u	  planu	  je	  pokretanje	  središnjeg	  ISVU	  informacijskog	  sustava	  koji	  će	  
unaprijediti	  pripremu	  podataka	  koji	  idu	  prema	  Centru.	  Očekujemo	  da	  će	  ove	  aktivnosti,	  zajedno	  
s	  unapređenjem	  aktivnosti	  provođenja	  ankete	  od	  strane	  Studentskog	  zbora	  povećati	  značajno	  
broj	  ispunjenih	  anketa,	  koja	  trenutačno	  iznosi	  59%.	  	  

Odbor	  u	  idućoj	  akademskoj	  godini	  planirani	  u	  skladu	  s	  Priručnikom	  za	  osiguravanje	  kvalitete	  
Sveučilišta	  u	  Splitu	  donijeti	  i	  svoj	  pravilnik.	  	  

Odbor	  planira,	  na	  sugestiju	  Akademskog	  vijeća,	  lobirati	  na	  sjednicama	  Centra	  za	  provođenje	  
studentskih	  anketa	  u	  online	  obliku,	  što	  bi	  značajnije	  unaprijedilo	  sam	  proces	  anketiranja,	  
smanjilo	  potreban	  ljudski	  rad	  i	  potrošak	  papira	  i	  ostalih	  resursa.	  Posebno	  značajno	  za	  našu	  
ustanovu	  koja	  se	  nalazi	  na	  nekoliko	  lokacija.	  

	  
Predsjednik	  Odbora,	  

dr	  .sc.	  Ivica	  Mitrović,	  doc. 	  


